

中央研究院環境變遷研究中心誠徵專任研究人員

中央研究院環境變遷研究中心「環境韌性與永續」研究群組徵求「環境變遷健康衝擊與調適領域」專任研究人員2名（助研究員、副研究員或研究員，相當於大學之助理教授、副教授、教授）。

中央研究院鑒於全球環境變遷對全世界造成巨大衝擊，為使環境永續發展，因此積極倡導永續科學研究，推動相關領域以跨域創新思維來進行以解決問題為導向之永續科學研究。本院南部院區優先推動重點之一即為循環永續相關研究。配合南部院區發展，環境變遷研究中心「環境韌性與永續」研究群組由人類社會的角度出發看待環境變遷議題，探索地球系統的變化對人類與其經濟社會造成的衝擊及可能因應之道。目前規劃在南部院區發展環境韌性與永續科學研究，初期將著重於「動態環境變遷下的人類健康福祉」之研究方向，預期未來在南部院區將逐步發展為一專題中心，因此此次徵求「環境變遷健康衝擊與調適領域」專任研究人員2名，未來將專職在中央研究院南部院區工作。

申請者請將個人資料（含完整著作目錄之CV）、至少一篇代表作、未來研究規劃及至少三位推薦人聯絡資訊，於2023年6月30日前上傳至AcademicJobsOnline.org（<https://academicjobsonline.org/ajo/jobs/23946>）。本中心及環境韌性與永續研究群組相關資訊請參閱網頁：

<https://www.rcec.sinica.edu.tw/index.php?action=researchGroup&cid=4>。

EMPLOYMENT ANNOUNCEMENT

Researcher Positions in Environmental Resilience and Sustainability Science

Research Center for Environmental Changes
Academia Sinica
TAIPEI, TAIWAN

The Research Center for Environmental Changes (RCEC), Academia Sinica invites outstanding scientists to apply for tenure-track researcher positions at the assistant research fellow level or above in the Environmental Resilience and Sustainability Research Group (ERSRG). This position is expected to begin from summer of 2023. We particularly consider applicants with expertise in the area of “environmental change and health impacts/adaptation” with transdisciplinary approaches.

Academia Sinica advocates transdisciplinary and solution-oriented Sustainability Science in order to tackle the significant challenges on our society brought by global environmental

changes. Sustainability Science is one of the priority areas in Academia Sinica Southern Campus. To support the development of Sustainability Science, RCEC has established ERSRG in 2020. The aims of ERSRG are to assess the impacts of environmental changes from human-centric perspectives and to explore potential adaptation options. Following the development of Academia Sinica Southern Campus, a research team will be built up focusing on the area of human health and wellbeing under dynamic environmental changes with the anticipation of establishing a thematic center in the near future. The current positions of “environmental change and health impacts/adaptation” are open for Academia Sinica Southern Campus.

Applicants are required to have a doctoral degree; those who have an excellent record of independent research are highly welcomed. Application materials shall be submitted on-line through the Academic Jobs Online (<https://academicjobsonline.org/ajo/jobs/23946>) by including (1) curriculum vitae with a full publication list, (2) a research plan, (3) 1-3 representative papers, and (4) contact information of at least three reference peers.

For more information, please visit the RCEC and Environmental Resilience & Sustainability Research Group webpage (https://www.rcec.sinica.edu.tw/index_en.php?action=researchGroup&cid=4) or contact Ms. Nellie Chang at nellie@gate.sinica.edu.tw. The application deadline is June 30, 2023.